
 
Z á p i s 

z jednání kolegia rektora konaného dne 19. 3. 2018 
 

Přítomni: prof. Oslzlý, prof. Macková Mgr. Mareček, prof. Medek, prof. Petráš,  
MgA. Petr, prof. Kovalčuk, doc. Spilka, JUDr. Valová, MgA. Vodička, Mgr. Svobodová  
Omluveni: doc. Francán, Ing. Vondráčková 
Host: doc. Chládková 
 

1. Směrnice k Fondu rozvoje výzkumné činnosti – směrnice byla kolegiem projednána, 
připomínky z fakult byly akceptovány, účinnost od 1. 4. 2018.  Úkol fakultám – na příští 
KR připravit počet chystaných docentur a profesur pro letošní rok, na rok 2019 stačí 
připravit do listopadu.  

2. Pozvánky: 
• od náměstka Dolečka na seminář k vyhodnocení prvních zkušeností s přípravou 

žádostí o institucionální akreditaci dne 10. 4. 2018 - účast pror. Macková + 
zástupci z fakult, 

• MŠMT – seminář k sexuálnímu obtěžování na VŠ – účast z DIFA doc. Strnad, 
z HF doc. Goliášová, 

• kancelář hejtmana – projekt 100 lip k výročí založení republiky – ke zvážení, na 
kterém místě bude strom vysazen, 

• kancelář primátora – žádost o záštitu nad projektem Re:publika. 
3. Služební cesta do Paříže – rektor informoval o své cestě do Paříže, kde byl hostem 

velvyslanectví a českého zastoupení u UNESCO a jedním ze tří panelistů konference 
Československá kultury v šedesátých letech. Navštívil také České centrum. Po 
delegování nového ředitele bude možné navrhnout spolupráci JAMU, probíhají zde 
například jazzové večery, na nichž by mohli vystoupit studenti Katedry jazzové 
interpretace HF.  

4. AS JAMU – dne 6. 3. proběhlo zasedání, na kterém byl schválen rozpočet JAMU na rok 
2018 bez připomínek. 

5. SR JAMU – zasedání ke schválení rozpočtu proběhne v úterý 27. 3. 2018. 
6. HF: 

• úspěšně proběhla premiéra Komorní opery HF VDOVA GRAPINOVA – ZÁSNUBY 
PŘI LUCERNÁCH 

• schůzka s pror. Medkem nad konferencí zahraničních rektorů, která proběhne 
19. 4. – ve středu 21. 3. ve 13 hod., 

• MZK – dnes akce HF za přítomnosti prof. Veselé a prof. Bártové. 
7. DIFA:  

• Příprava pilotního „kurzu profesní připravenosti“ -  projekt OP3V. Je potřeba 
probrat možnost změny začátku Akademického roku. Promoce a imatrikulace 
by proběhly v jeden den – 24. 9. 2018, změna by se musela koordinovat 
s ubytováním na Astorce – v řešení.  

8. Kvestorka: 
• „nábyteček“  - probíhá příprava výběrových řízení, 



• kolaudace Astorky – proběhla první etapa, 
• schůzka k OP3V s náměstkem Velčovským v Praze 9. 3. – kontrola probíhajících 

projektů, indikátory a výjezdy, termíny monitorovacích zpráv, spolupráce 
s Haagem, MŠMT připravuje možnost vypsání další výzvy,  

• EDS projekt – elektroinstalace v budově DF na Mozartově, 
• metodika GDPR – uveřejněno na stránkách MŠMT: 

http://www.msmt.cz/file/44569/ 
9. Studium a kvalita: 

• schůzka nad studijním a zkušebním řádem proběhne ve středu 28. 3., 
• schůzka nad studijní spoluprací s Masarykovou univerzitou proběhne ve 

čtvrtek 29. 3. v 13:30 hod. 
10. Strategie a rozvoj: 

• VZ JAMU – podklady ze součástí je nutno dodat do 23. 3. 2018, 
• IP 2018 – očekáváme podklady z MŠMT. 

11. Tvůrčí činnosti:  
• revize směrnic Edičního střediska včetně složení Ediční rady a Knihovní rady – 

bude projednáno na kolegiích děkanů, 
• Dramaturgická rada DnO – harmonogram na příští rok je připraven. Pror. 

Kovalčuk apeluje na fakulty, aby hlídali úroveň hostujících režisérů.  
• tabulka pro specifický výzkum -  ve spolupráci s fakultami, do konce týdne bude 

odesláno na MŠMT, 
• dialogy na DF – Herecké dialogy – rozhovory s významnými herci povede 

režisér J. A. Pitínský. První dialog s Emílií  Vašáryovou proběhne 11. 4. na DF. 
12. Vnější vztahy – pror. Spilka informoval o monitorovací návštěvě z DZS ohledně 

programu Erasmus+. Schůzka byla zaměřena na základní principy fungování a proběhla 
za přítomnosti Ing. Dostálové, pror. Spilky a zástupci z fakult. Do týdne bude poslána 
hodnotící zpráva. 

13. Vnější vztahy (Mgr. Mareček) – tisková konference k festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 
proběhne 11. 4. v DnO v 10 hod. 

14. DnO – ředitel informoval o vystoupení DnO s inscenací Večeře v Praze v Disku. 
15. Astorka – ředitelka podala návrh na zvýšení cen kolejného. Naposledy bylo zvýšeno 1. 

1. 2012. Návrh podává ve výši o 90,- Kč/měsíčně. Kvestorka požaduje odůvodnění 
zvýšení ceny a finanční rozvahu kolejí. Navrhuje nechat zvýšení po rekonstrukci.  

 
 
 

Příští kolegium rektora se koná v pondělí 9. 4. 2018 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 
 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                                          Verifikoval: prof. Oslzlý 
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